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Protokół nr RG.0002.38.2022 

z XXXVIII Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 31.03.2022r. 
 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 15 radnych, w posiedzeniu uczestniczyli również Eugeniusz Lubański – Wójt, Bronisław 

Gembalczyk – Sekretarz Gminy. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 3.02.2022. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 

2022 rok 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2022-2031 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty i wysokości jej stawek 

procentowych, przy sprzedaży lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Kobiór 

przy ulicy Centralnej 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu restrukturyzacji zadłużenia 

osób korzystających z lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kobiór 

obowiązujący na lata 2020-2022” 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki z 

przeznaczeniem pod drogę gminną 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobiór” 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie utworzenia związku międzygminnego pod 

nazwą „Międzygminny Dom Pomocy Społecznej” oraz przyjęcia jego statutu 

13. Sprawy bieżące. 

14. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący wniósł o dodanie do porządku obrad uchwał, których projekty były omawiane 

podczas posiedzenia komisji połączonych w dniu 29.03.2022r.: 

 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnieniom Behawioralnym Gminy 

Kobiór na lata 2022-2025; 

 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział strażaków ratowników 

ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kobiór, w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu; 

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Beskidzkiej. 

Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na dodanie do porządku obrad w/w uchwał. 

Wniesione uchwały zostaną rozpatrzone w punktach 13, 14 i 15 obrad, pozostałe elementy 

porządku obrad przechodzą na dalsze pozycje. 
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3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 3.02.2022. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 
4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy jakie miały miejsce w okresie od 4 lutego do 31 marca. 

 

Radny Andrzej Danek opuścił obrady – obecnych 14 radnych. 

 
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2022 

rok 

 

Przewodniczący poinformował, że zarówno projekt tej uchwały jak i dotyczący zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej zostały omówione przez Skarbnika podczas posiedzenia komisji 

połączonych Rady Gminy w dniu 29.03.2022. Projekt uzyskał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobiór na lata 2022-2031 

 

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty i wysokości jej stawek 

procentowych, przy sprzedaży lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Kobiór przy 

ulicy Centralnej 

 

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu restrukturyzacji zadłużenia 

osób korzystających z lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kobiór 

obowiązujący na lata 2020-2022” 

 

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki z 

przeznaczeniem pod drogę gminną 

 

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

 

Wójt dodał, że obie procedowane dziś uchwały dotyczące miejscowego planu zagospodarowania 

dotyczą terenów inwestycyjnych. Gmina cały czas zbiera wnioski w tej sprawie dotyczące terenów 

mieszkalnych – przystąpienie do wprowadzenia zmian w planie dla tych terenów będzie rozważane 

przy opracowywaniu przyszłorocznego budżetu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobiór” 

 

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji połączonych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie utworzenia związku międzygminnego pod 

nazwą „Międzygminny Dom Pomocy Społecznej” oraz przyjęcia jego statutu 

 

Przewodniczący poinformował, że w dniu dzisiejszym Rada Miasta Tychy rozpatrywała uchwałę o 

analogicznej treści. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Przed przystąpieniem do rozpatrzenia uchwał wprowadzonych do porządku obrad Przewodniczący 

przypomniał, że ich projekty były omawianie podczas posiedzenia komisji połączonych Rady 

Gminy, a wniesione przez radnych propozycje zostały uwzględnione w treści uchwał. 

 

13. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania 

Narkomanii oraz Uzależnieniom Behawioralnym Gminy Kobiór na lata 2022-2025 

 

Sekretarz Gminy poinformował, że na stronie 37 programu proponuje się zapis w punkcie 6 

sformułować: „do 14 dni od daty posiedzenia”. 

Uchwała z zawnioskowaną zmianą została przyjęta jednogłośnie. 

 

14. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego za udział strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu 

Gminy Kobiór, w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 

 

Sekretarz poinformował, że zgodnie z propozycją radnych stawki uległy zwiększeniu. Wniósł by 

zapisy ustępów 1 i 2 paragrafu pierwszego rozpoczynały się odpowiednio od słów: „Ustala się do 

dnia 30 kwietnia 2022r.” oraz „Ustala się począwszy od dnia 1 maja 2022r.” 

Uchwała z zawnioskowaną zmianą została przyjęta jednogłośnie. 

 

15. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Beskidzkiej 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

16. Sprawy bieżące 

 

Nie zgłoszono spraw bieżących. 

 

17. Interpelacje, zapytania i wnioski 

 

Radny Czesław Świerkot zapytał czy planowane zmiany w planie zagospodarowania dotyczą 

całości terenu przy ulicy Beskidzkiej – aż od ulicy Ołtuszewskiego . Wójt odpowiedział, że 

aktualnie planowane zmiany dotyczą tylko jednej działki.  

 

Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki zapytał o ilość uczniów pochodzących z Ukrainy 
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znajdujących się na terenie gminy. Wójt odpowiedział, że jest kilkunastu uczniów w szkole oraz 

kilku w przedszkolu. Nie utworzono dla nich osobnych klas, a część łączy się przez internet ze 

szkołami ukraińskimi. 

 

Radna Paulina Myszor zwróciła uwagę, że baner informujący o obowiązku wymiany starszych 

kotłów węglowych wywieszony na płocie szkoły jest zniszczony i nieczytelny. Wójt poinformował, 

że banery te zostały udostępnione przez powiat i do nich trzeba będzie się zwrócić z pytaniem czy 

posiadają jeszcze dodatkowe egzemplarze. 

 

Radny Czesław Świerkot zapytał czy przewidziane są prace porządkowe na drogach po okresie 

zimowym oraz czy uwzględniają one ulicę Rodzinną, która jest drogą powiatową. Wójt 

poinformował, że prace porządkowe są wpisane w kontrakt prac zimowych. Poinformowano, że 

powiat także przewiduje prace porządkowe. 

 

Radny Krzysztof Grolik zaproponował oznakowanie przejścia dla pieszych i ścieżki rowerowej 

przy wyjeździe z ulicy Wróblewskiego. Wójt odpowiedział, że w budżecie przewidziano środki na 

oznakowanie pionowe i poziome. Sprawa mogłaby być zrealizowana w maju, przy okazji 

planowanego cząstkowego remontu nawierzchni. 

 

Radny Czesław Świerkot nawiązał do kwestii bezpieczeństwa i przytoczył przykład z sąsiednich 

gmin gdzie na krętych drogach wprowadzone odcinkowo podwójne linie ciągłe. Zdaniem radnego 

podobne rozwiązanie poprawiłoby bezpieczeństwo np. na ulicy Rodzinnej zmuszając kierowców do 

ciągłego trzymania się jednego pasa ruchu. 

 

Głos zabrał obecny na sesji mieszkaniec Gminy, który zwrócił uwagę na to, że roślinność zasadzona 

na niektórych posesjach wystaje poza ogrodzenia, miejscami utrudniając poruszanie się 

chodnikiem. Zaapelował też by mieszkańcy poruszający się wąskimi ulicami, na których nie ma 

chodników starali się nie utrudniać ruchu samochodowego. Do apelu dołączyła się radna Paulina 

Myszor, która dodała prośbę o zwracanie uwagi na to jak parkuje się samochody na wąskich 

ulicach. 

 

18. Zakończenie obrad 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący zakończył sesję. 


